
داوید ویا، ستاره 

سابق بارسلونا و 

والنســـیا پس از 

19 سال حضور 

در فوتبال حرفه ای تصمیم گرفت در پایان فصل جاری لیگ ژاپن 

از دنیای فوتبال خداحافظی کند. ویا که اکنون 37 سال دارد روز 

21 دسامبر به همراه ویسل کوبه در نیمه نهایی جام امپراتوری 

ژاپن به مصاف شیمیزو اس پالس می رود و در صورت برتری در 

این مسابقه در مسابقه فینال که اول ژانویه برگزار می شود حضور 

خواهد داشت. او امیدوار است بتواند با فتح این جام خداحافظی 

به یادماندنی از فوتبال داشته باشد. تیم او در فاصله سه هفته 

مانده تا پایان رقابت های این فصل در رتبه دهم جدول قرار دارد 

و به نظر نمی رسد خطری سقوط این تیم را تهدید کند. 

پس از 19 سال

ویا بهترین گلزن تاریخ فوتبال ملی اسپانیاســـت که به همراه 

لاروخا قهرمانی در جام جهانی 2010 و همچنین یورو 2008 

را تجربه کرده و در 98 بازی ملی خود 59 بار دروازه حریفان را 

گشوده است. ویا در دوران حضورش در بارسا دو قهرمانی در 

لیگ و همچنین فتح لیگ قهرمانان در ســـال 2011 را که  با 

برتری برابر منچستریونایتد حاصل شد در کارنامه دارد. 

ســـتاره سابق بارسا که ســـابقه بازی در تیم های اسپورتینگ 

خیخون، ساراگوســـا، والنسیا و اتلتیکو مادرید را در کشورش 

دارد، در پســـتی توئیتری خداحافظی اش را اعلام کرد: »پس 

از 19 سال فوتبال حرفه ای تصمیم گرفتم در پایان این فصل 

بازنشسته شـــوم. از تمام تیم ها، مربیان و هم تیمی هایم که 

در ایـــن مدت به من کمک کردند تـــا از این دوران لذت ببرم، 

تشکر می کنم. همچنین از خانواده ام که در لحظات خوشی 

و همچنین دشواری در کنارم بودند و از من حمایت کردند نیز 

متشکرم. هدفم این است که با قهرمانی در جام امپراتوری به 

همراه ویسل کوبه در روز اول ژانویه با جام از فوتبال جدا شوم.«

دوران طلایی حضور ویا در فوتبال اســـپانیا با درخشـــش در 

والنسیا آغاز شـــد. او با پیراهن این تیم 108 بار دروازه رقبا را 

گشود و همچنین کوپا دل ری را نیز فتح کرد. همین درخشش 

کافی بود تا بارسا برای خرید او وارد مذاکره شود و درنهایت نیز 

به نوکمپ رفت تا به کسب جام های مختلف توسط کاتالان ها 

کمک کند. پس از سه فصل خوب در جمع آبی اناری ها، ویا به 

اتلتیکو مادرید رفت و به همراه روخی بلانکو نیز قهرمان لالیگا 

شد. او سپس راهی لیگ آمریکا شد و چهار فصل خوب را در این 

تیم سپری کرد که 80 گل در 124 بازی حاصل حضور او در 

MLS بود که آمار بسیار خوبی برای مهاجمی پا به سن گذاشته 

محسوب می شود.  ستاره اسپانیایی حتی در چند بازی به عنوان 

بازیکن قرضی در ملبورن سیتی استرالیا بازی کرد و در ابتدای 

فصل گذشته به ویسل کوبه ژاپن رفت تا تور دور دنیایش کامل 

شود. این تیم ژاپنی اگرچه نفراتی چون آندرس اینیستا و لوکاس 

پودولسکی را در ترکیب خود داشت اما نتوانست به موفقیتی 

در لیگ برســـد. ویا در نشستی خبری درباره تصمیمش برای 

بازنشستگی گفت: »قبل از اینکه فوتبال مرا ترک کند تصمیم 

گرفتم خودم از فوتبال جدا شوم. در این سال ها چندین بار به 

این موضوع فکر کردم و در این سن و سال طبیعی است که به 

دنبال بازنشستگی باشم. برای این تصمیم با خانواده و اطرافیانم 

مشورت کردم و درنهایت پس از مدت زیادی تامل در این باره، 

تصمیم نهایی ام را گرفتم.«

بهترین شماره 7 

آخرین بازمانده های نســـل طلایی فوتبال اســـپانیا که با دو 

قهرمانی یورو و یک جام جهانی برای این کشور به ارمغان آوردند 

در حال خداحافظی هستند و با خداحافظی ویا، ستاره ای دیگر 

از این تیم خاموش خواهد شد. روزنامه آاس اسپانیا روز گذشته 

در یک نظرسنجی از کاربران خود خواسته بود بهترین شماره 7 

فوتبال اسپانیا را انتخاب کنند که رائول و ویا تقریبا مساوی و 

نزدیک به 50 درصد آرا را کسب کردند. پیش از ویا ستاره های 

دیگری از این نسل طلایی با فوتبال وداع کرده بودند. نفراتی 

چون فرناندو تورس، ژابی آلونسو، ژاوی، کارلس پویول و آلوارو 

آربلوا که البته ویا و پویول به دلیل مصدومیت در ترکیب تیمی که 

یورو 2012 را فتح کرد غایب بودند، اما قطعا آنها جزء این نسل 

درخشان محسوب می شوند. بعضی از این بازیکنان وارد دنیای 

مربیگری شده اند و برخی دیگر نیز در سمت های دیگری در 

کنار فوتبال حضور دارند. ویا نیز تصمیم دارد پس از بازنشستگی 

در باشگاه آمریکایی کوئینزبورو سرمایه گذاری کند و این تیم 

را از ســـال 2021 راهی رقابت های دسته دوم لیگ این کشور 

کند.  از آن تیم به یادماندنی نفراتی چون اینیستا که هم تیمی 

ویا در ویسل کوبه است هنوز بازنشستگی اش را اعلام نکرده و 

ممکن است فصل بعد نیز در فوتبال حضور داشته باشد. ایکر 

کاســـیاس هم که چند ماه قبل در پورتو دچار مشکلات قلبی 

شد همچنان به بازی ادامه می دهد و سرخیو راموس، سسک 

فابرگاس، په په رینا و رائول آلبیول نیز دیگر نفراتی هستند که 

همچنان مشغول بازی هستند و البته از میان آنها تنها راموس 

هنوز هم در تیم ملی حضور دارد و به نظر نمی رسد به این زودی 

تصمیم به کناره گیری داشته باشد. 

تیم کشـــتی فرنگی دانشـــگاه آزاد اســـامی در پایان 

رقابت های لیگ برتر کشور موفق نشد یکی از سکوهای 

اول تا ســـوم را به خودش اختصاص دهد و با حواشـــی 

خاصی که در دیدار رده بندی یقه اش را گرفت به جایگاه 

بهتر از چهارمی دست پیدا نکرد تا از حالا به فکر لیگ 

برتر فصل آینده باشـــد. در این خصوص با بابک داودی، 

سرپرست و مدیر فنی کشتی فرنگی دانشگاه آزاد اسامی 

گفت وگویی انجام داده ایم که در ادامه می خوانید.

از رقابت های نهایی کشتی فرنگی در شهر یزد بگویید. 
همان طور که می دانید شهر یزد میزبان مرحله نهایی لیگ 

برتر کشـــتی فرنگی بود که جای تقدیر و تشکر دارد. آنها به 

خوبی اصول و شرایط میزبانی را رعایت کردند و با در اختیار 

قراردادن امکانات اســـتاندارد باعث شدند مشکلی در این 

زمینه وجود نداشته باشد. از مسئولان هیات کشتی استان 

یزد نهایت تشکر را داریم. 

روند رسیدن به مرحله نهایی این رقابت ها چگونه بود؟
در مرحله گروهی موفق شدیم رتبه دوم جدول را به خودمان 

اختصاص دهیم تا در مرحله نهایی برای رســـیدن به فینال 

 رودرروی ایران مال قرار بگیریم، اما واقعیت این است که ایران مال

 تیمی بسیار قدرتمند است که در کشتی سرمایه گذاری خوبی 

انجام داده و از بازیکنان ملی پوش و خارجی خوبی بهره می برد 

و اگر بخواهیم واقع گرا باشیم باید بگویم که فاصله ما با تیم 

ایران مال زیاد بود. هرچند سرماخوردگی چند بازیکن ما پیش 

از این دیدار هم مزید برعلت شد که نتوانیم به فینال رقابت ها 

برسیم. البته بازیکنان با تلاش کادر پزشکی به بازی رسیدند 

اما نتوانستند عملکرد تمام و کمالی را به نمایش بگذارند و در 

مجموع رقابت را به ایران مال واگذار کردیم. 

چرا از چند بازیکن در این بازی استفاده نکردید؟
با توجه به اینکه می دانستیم شانس زیادی برابر ایران مال نداریم 

چند بازیکن خود را برای بازی رده بندی نگه داشتیم که بتوانند با 

تمام قوا بازی کنند و بتوانیم در پایان روی سکو برویم. 

و درنهایت هم چهارم شدید. 
ما در مقایسه با سایر تیم ها شرایط مالی ضعیف تری داشتیم 

و تیمی که توانســـت به مرحله نهایی مسابقات صعود کند 

تنها با 350 میلیون تومان بســـته شده بود و این در مقابل 

تیم هایی که حتـــی بیش از یک میلیارد خرج کرده بودند، 

بســـیار ناچیز بود. من فکر می کنم این نهایت توان تیم ما 

بود و با این بودجه نمی توانستیم بهتر از این نتیجه بگیریم. 

بازیکنان ما با حداکثر توان در مسابقات شان حاضر شدند 

و انصافا کم فروشی نکردند اما تیمی که می خواهد نتیجه 

بگیرد باید از لحاظ مالی هم شرایط خوبی داشته باشد. ما 

در این بازی دو بازیکن خود را هم نداشتیم که اگر آنها بودند 

شاید می توانستیم روی سکو برویم. بهانه شان مصدومیت 

بود اما به مشکلات مالی هم ربط داشت! 

یعنی مصدوم نبودند؟
قبلا گفته بودند که اگر دریافتی نداشته باشند ممکن است 

ناگهان مصدوم شوند و درست پیش از بازی رده بندی اعلام 

کردند که مصدوم هستند. ما خیلی سعی کردیم که به آنها 

بفهمانیم در مجموعه دانشگاه آزاد اسلامی تاکنون ریالی از 

کســـی خورده نشده و فقط کمی روند پرداخت ها به تعویق 

می افتد اما متاسفانه رفتار درستی صورت نگرفت. شاید اگر 

آنها را در اختیار داشتیم روی سکو می رفتیم. 

وضعیت برای فصل آینده چگونه است؟
این تیمی که چهارم شـــد را در 10 روز بســـتیم و حالا قول 

گرفته ایم برای حضور پرقدرت تر در بازی های فصل آینده با 

برنامه ریزی بهتر به جذب نفرات و بستن تیم بپردازیم. ما باید 

توان رقابت با ایران مال که در هر وزن سه چهار بازیکن برجسته 

دارد را داشته باشیم. در تیم امسال ما بیشترین قرارداد 30 

میلیون تومان بوده و کشـــتی گیر 5 و 8 میلیون تومانی هم 

داشته ایم. از این بازیکنان نمی توان توقع داشت که مقابل 

قاسمی و عبدولی پیروز از میدان خارج شوند. 

کاپ اخلاق هم در پایان بازی ها به دانشگاه آزاد رسید. 
براسـاس رسـالت دانشگاهی مان در مسـابقات طوری رفتار 

کردیـم کـه کاپ اخـلاق مسـابقات را بـه مـا بدهنـد. خـدا را 

شـکر می کنـم بازیکنانـی جمـع کردیم که به اخـلاق پایبند 

بودنـد و نماینـدگان خوبـی هـم برای دانشـگاه آزاد اسـلامی 

بودنـد. امیـدوارم مسـئولان هـم به ورزش با شـرایط ویژه تری 

نـگاه کننـد و بـا سـهل کـردن شـرایط پرداختـی، مشـکلات 

موجـود را بـر طـرف کنند. 

به بهانه خداحافظی داوید ویا از فوتبال

وداع  با  نسل طلا�یی  لاروخا

سرپرست تیم کشتی فرنگی دانشگاه آزاد اسامی درگفت وگو با »فرهیختگان«: با بودجه موجود بهترین نتایج را گرفتیم

زاد به اخلاق پایبند است جام اخلاق نشان داد دانشگاه آ
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شکست دوباره زاگرس و سپاهان در هندبال
تیم هندبال زاگرس اسلام آباد غرب در روز پنجم بیست ودومین دوره رقابت های 

قهرمانی باشگاه های آسیا مقابل حریف خود شکست خورد. زاگرس اسلام آباد غرب 

یکی از نمایندگان کشورمان در این بازی ها در مصاف با تیم »اس کی هاوکس« 

کره جنوبی میزبان رقابت های قهرمانی باشگاه های آسیا با نتیجه 35 بر 22 

مغلوب شد. سپاهان اصفهان نیز در آخرین دیدار خود از مرحله گروهی مقابل 

باربار بحرین به میدان رفت و در پایان با نتیجه 25 بر 23 شکست خورد. 

ریگی به نیمه نهایی بوکس آسیا رسید
سومین روز از رقابت های بوکس جوانان قهرمانی آسیا، روز سه شنبه در اولان 

باتور مغولستان پیگیری شد و سه بوکسور دیگر تیم کشورمان روی رینگ رفتند. 

در وزن 49 کیلوگرم، مصطفی ریگی مقابل ناتاپون از تایلند قرار گرفت و ضمن 

پیروزی برابر این بوکسور قدرتمند راهی مرحله نیمه نهایی شد. رامین بابالو در 

وزن 56 کیلوگرم در یک مبارزه نزدیک مقابل ماتسوموتو از ژاپن شکست خورد 

و از دور رقابت ها کنار رفت. همچنین سامان حسینی در وزن مثبت 91کیلوگرم 

مقابل دونگ جین از کره جنوبی مغلوب شد. 

ملی پوشان وزنه برداری راهی ترکیه می شوند
مسابقات بین المللی نعیم سلیمان اوغلو)گزینشی المپیک 2020توکیو( 24تا 

26 آبان ماه در غازی انتپ ترکیه برگزار می شود. بر همین اساس، تیم های ملی 

وزنه برداری بانوان و مردان کشورمان، بامداد امروز عازم این کشور خواهند شد. 

سیده الهام حسینی در دسته 76 کیلوگرم و پریسا جهانفکریان در دسته 

87کیلوگرم بانوان، سیدایوب موسوی و رضا بیرانوند در دسته 96 کیلوگرم و 

سهراب مرادی در دسته 109کیلوگرم مردان در این رقابت ها حاضر هستند. 

گفتنی است، شنبه 25 آبان ماه از ساعت 18 تا 20 حسینی در دسته 76 کیلوگرم 

روی تخته می رود.  یکشنبه 26 آبان؛ ساعت10 تا 12 رضا بیرانوند و سیدایوب 

موسوی در دسته 96 کیلوگرم به مصاف حریفان خود خواهند رفت. ساعت12 

تا 14 پریسا جهانفکریان در دسته 87 کیلوگرم با رقبای خود مسابقه می دهد و 

از ساعت 15 نیز مسابقه سهراب مرادی در دسته 109 کیلوگرم آغاز می شود. 

مالزی میزبان کبدی دختران جوان جهان
نخستین دوره مسابقات کبدی جوانان جهان در بخش بانوان، اواخر فروردین ماه 

سال 99 در مالزی برگزار خواهد شد. با توجه به قهرمانی بانوان بزرگسال 

کشورمان در بازی های آسیایی جاکارتا، انتظار می رود بانوان جوان ایران از 

عنوان قهرمانی کشورمان دفاع کنند. در همین راستا اردوهای آمادگی بانوان 

بعد از مسابقات کیش، آغاز خواهد شد. نخستین دوره مسابقات کبدی جوانان 

جهان در بخش مردان به میزبانی کیش در حال برگزاری است. 

امینی به سهمیه پارالمپیک نرسید
در ادامه روز هفتمین رقابت های پارادوومیدانی قهرمانی جهان در امارات، دیروز  

بانوی ملی پوش پرتاب وزنه ایران نتوانست مدال و سهمیه پارالمپیک 2020 توکیو 

را کسب کند.  مهناز امینی امروز در مسابقه پرتاب وزنه کلاس F57 با رکورد 9/47 

متر در رده پنجم ایستاد. او فاصله کمی تا کسب رتبه چهارم و سهمیه پارالمپیک 

توکیو داشت، اما 15 سانتی متر برای کسب این رتبه کم آورد. کاروان ایران تاکنون 

موفق به کسب دو طلا، سه نقره و سه برنز شده است. 

منهای فوتبال

پنجشنبه ۲۳ آبان ۱۳۹۸   شماره ۲۹۰۶

مانژوکیچ و دپای در فهرست خرید یونایتد
در ماه اکتبر بود که نشریه »توتو اسپورت« ایتالیا خبر داده بود مانژوکیچ با مدیران 

باشگاه منچستریونایتد به توافق ضمنی رسیده است و این بازیکن در ماه ژانویه، 

یوونتوس را به مقصد اولدترافورد ترک خواهد کرد. حالا روزنامه ایتالیایی »استامپا« 

در شماره دیروز خود خبر داد که این مهاجم کرواتی همچنان برای پیوستن به 

منچستریونایتد مصمم است و فابیو پاراتیچی، مدیر ورزشی یوونتوس هم بدش 

نمی آید این بازیکن را در ماه ژانویه به منچستریونایتد بفروشد. برپایه این گزارش، 

مانژوکیچ در ماه ژانویه راهی اولدترافورد خواهد شد.  در سوی دیگر سایت خبری 

»فوتبال زون« هلند مدعی شد ممفیس دپای که قراردادش با المپیک لیون در 

سال 2021 به پایان می رسد، قصد ندارد مابقی دوران حرفه ای اش را با این تیم 

فرانسوی دنبال کند. جونینیو، مدیر ورزشی لیون که علاقه مند به تمدید قرارداد 

این مهاجم هلندی است اما اعلام کرده اگر دپای قصد جدایی از این تیم را داشته 

باشد، طبق بندی که در قراردادش وجود دارد، منچستریونایتد در صورت علاقه 

به جذب مجدد این بازیکن، نسبت به باشگاه های دیگر اولویت خرید دارد. 

بایرن به دنبال بازگرداندن گواردیولا
نشریه آلمانی »بیلد« با انتشار گزارشی مدعی شد مدیران باشگاه بایرن مونیخ 

امیدوار هستند بتوانند پپ گواردیولا را به مونیخ بازگردانند و برای این کار حتی 

به طور مرتب با این سرمربی اسپانیایی در تماس هستند. مدیران بایرن بر این 

باورند که پپ دیگر از بودن در منچسترسیتی خوشحال نیست، به طوری که 

حتی همسر و فرزندانش به اسپانیا بازگشته اند.مدیران بایرن مونیخ معتقدند 

که این سرمربی اسپانیایی احتمال بازگشتش به این تیم را رد نخواهد کرد، 

هرچند اخباری از نزدیکان پپ به گوش می رسد که او قصد دارد پس از ترک 

منچسترسیتی در رده ملی مشغول به کار شود.  توماس توخل، سرمربی کنونی 

پاری سن ژرمن و اریک تن هاخ، سرمربی فعلی آژاکس اصلی ترین گزینه های 

سرمربیگری بایرن مونیخ هستند، هرچند شانس استخدام تن هاخ که بین 

سال های 2013 تا 2015 هدایت تیم ذخیره های بایرن مونیخ را برعهده داشت، 

در تابستان پیش رو بیشتر است.

اعلام تاریخ و ساعت قطعی ال کلاسیکو
سازمان لیگ فوتبال اسپانیا، سرانجام به خواسته دو باشگاه بارسلونا و رئال 

مادرید تن داد و اعلام کرد اولین ال کلاسیکوی فصل 2020-2019 که 

بارسایی ها میزبان آن خواهند بود، روز چهارشنبه 27 آذر از ساعت 22:30 به 

وقت تهران برگزار می شود.  ال کلاسیکو قرار بود در هفته دهم لالیگا)5 آبان( 

برگزار شود اما به دلیل اغتشاشاتی که در ایالت کاتالونیا در پی صدور حکم 

رهبران جدایی طلب این ایالت صورت گرفت، این بازی از بیم تامین نشدن 

امنیت میهمان مادریدی به زمان دیگری موکول شد.  سازمان لیگ اسپانیا 

در ابتدا درخواست جابه جا شدن میزبان و میهمان این بازی را داشت که با 

مخالفت هر دو باشگاه مواجه شد. 

فوتبال اروپا

الهه احمدی، بانوی تیراندازی کشورمان از سوی فدراسیون جهانی به مسابقات فینال 

فینالیست ها دعوت شد. با توجه به قهرمانی سال گذشته الهه احمدی در مسابقات 

جام جهانی تیراندازی مونیخ در رشته تفنگ سه وضعیت، وی توسط فدراسیون جهانی 

تیراندازی به مسابقات فینال فینالیست های جام جهانی که در چین برگزار می شود، 

دعوت شد. احمدی در رشته تفنگ سه وضعیت 28آبان ماه با 13 تیرانداز از سراسر 

جهان پا به رقابت خواهد گذاشت. او در رقابت های کسب سهمیه المپیک 2020 

توکیو ناکام بود و نتوانست جواز حضور در این بازی ها را کسب کند. 

رقابت های پاراکانو قهرمانی کشـــور صبح دیروز در دریاچه آزادی آغاز شد و با برگزاری 

مسابقات بخش بانوان نفرات برتر مشخص شدند.  در کلاس سندروم دان سارینا حضوری 

موفق به کســـب مقام نخست و یاســـمین لطفی در کلاس بیماران خاص اول شد. در 

کلاس KL1 سارا عبدالملکی به مقام اول دست یافت و در کلاس KL2 رویا سلطانی 

اول و بهنوش بهربان دوم شدند. در کلاس KL3 شهلا بهروزی راد در جایگاه نخست قرار 

گرفت و در کلاس TKL1 سارا عبدالملکی اول شد.  در کلاس TKL3 بهنوش بهربان، 

سارینا نظری و یاسمین اصغری مقام های اول تا سوم را به دست آوردند. 

هفته دوم لیگ برتر بسکتبال بانوان امروز با برگزاری 6 دیدار پیگیری می شود. گروه 

بهمن که در نخستین بازی خود با اقتدار مقابل پارسا مشهد پیروز شده بود در هفته 

دوم میزبان خانه بسکتبال کردستان است. در دیگر بازی این هفته، نامی نو مدعی 

عنوان قهرمانی در دیداری حساس راهی گرگان می شود تا مقابل بانوان این شهر رقابت 

کند. هر دو تیم هفته اول را با برد سپری کردند. برنامه دیگر دیدارهای امروز به این شرح 

است: شرکت ملی گاز - پاز تهران، آسمان سترگ سپداد - شکلی تهران، خانه بسکتبال 

فارس - پالایش نفت آبادان و خانه بسکتبال هرمزگان - آویژه صنعت پارسا مشهد. 

آغاز هفته دوم لیگ بسکتبال بانواننفرات برتر پاراکانو مشخص شدند احمدی به فینال فینالیست ها دعوت شد

محرز: به فکر جدایی از سیتی بودم

ریاض محرز، خرید 60 میلیون پوندی منچسترسیتی از زمان حضور در این تیم 

نتوانسته در ترکیب ثابت سیتی زن ها قرار بگیرد. محرز درباره کار با گواردیولا در سیتی 

گفت: »پپ مربی بسیار خوبی است و همه چیز را به شما می گوید و اگر به 

حرف او گوش کنید در فوتبال پیشرفت خواهید کرد. من از کار با او در 

سیتی خوشحالم.«  ستاره 60 میلیون پوندی منچسترسیتی در 

ادامه افزود: »اوایل، صحبت های او برای حضور نداشتن در 

زمین بازی را درک نمی کردم و از شرایطم راضی نبودم و 

حتی به فکر جدایی از این تیم نیز بودم ولی رفته رفته 

توانستم با ایده های مربی کنار بیایم و الان هر موقعی که 

مربی بخواهد می توانم به تیم کمک کنم. بازی های 

زیادی تا پایان فصل باقی مانده و دوست دارم 

با نظر گواردیولا بهترین بازی های خود را برای 

تیم انجام دهم.« 

کومان: شاید به بارسا برگردم

رونالد کومان، سرمربی تیم ملی فوتبال هلند که مدت هاست به عنوان کاندیدای اصلی 

جانشینی والورده در تیم فوتبال بارسلونا یاد می شود، احتمال بازگشت به تیم دوران 

بازیگری اش را رد نکرد. کومان در قرارداد فعلی اش با فدراسیون 

فوتبال هلند بندی دارد که به او اجازه می دهد در صورت دریافت 

پیشنهاد از باشگاه بارسلونا، دست از هدایت نارنجی پوشان بکشد و 

به نوکمپ برود. او اما می گوید حداقل تا 6، هفت ماه دیگر تیم 

ملی هلند را ترک نخواهد کرد.  مدافع سابق تیم فوتبال 

بارسلونا که تیمش را برای دور پایانی بازی های مرحله 

انتخابی یورو 2020 آماده می کند، در آستانه مصاف 

شاگردانش با ایرلندشمالی که نتیجه آن تعیین کننده 

صعود لاله ها به مرحله نهایی است، گفت: »پیوستنم به 

بارسلونا؟ این احتمال هم وجود دارد اما من تا بعد از یورو 2020 به 

این موضوع فکر نمی کنم.« 

صلاح از تیم ملی خط خورد

محمد صلاح که در جدال با منچسترسیتی توانست یکی از گل های 

تیمش را به ثمر برساند، مدت هاست که با مصدومیت از ناحیه 

مچ پا روبه رو است و به همین خاطر در حالی که برای بازی های 

پیش روی مصر به تیم ملی این کشور دعوت شده بود از این 

فهرست خط خورد و نمی تواند تیمش را در بازی برابر کنیا 

و کومور همراهی کند.  صلاح در دقیقه 87 دیدار با 

منچسترسیتی به خاطر برخورد با فرناندینیو تعویض شد 

و باشگاه لیورپول نیز نگران است مصدومیت مچ پای او 

تشدید شده باشد. لیورپول صدرنشین لیگ برتر انگلیس 

باید در هفته سیزدهم این رقابت ها برابر کریستال پالاس 

قرار گیرد.  او که در بازی های فیفا دی ماه قبل نیز غایب 

بود، امیدوار بود بتواند در دیدارهای پیش رو، تیم ملی 

فوتبال کشورش را همراهی کند. 

سیامک خاجی
  روزنامه نگار
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  روزنامه نگار

ورزش


